# "The $10^{th}$ Global Chinese Universities Student Film and Television Festival" April $24^{th}-28^{th}$ 2013

## 「第 10 屆全球華語大學生影視獎」 二零一三年四月二十四日至二十八日

### ENTRY FORM 報名表

Submission Deadline: January 31, 2013 (Postmarked) 截止日期: 二零一三年一月三十一日(以郵戳日期為準)

學校資料 Institution Information					
學校名稱:			Contact Person		
電話: 辦公室: Phone Office					
	牛:				
作品資料: Entry	<b>Information</b>				
	sse		English		
* 所有參賽作品 English and Cl	必須附有中英文学 ninese subtitles m	Z幕。 ist be provided	for ALL wor	·ks.	
製作完成日期: _ Completion Date			片長: Length		
作品類型: Category	□劇情片		□動畫片	□實驗片 on Experimental	
參賽作品格式: Format of Submi	只接受 DV ssion DVD only	/D 光碟			
聲音: Audio	□ 單聲道 □ Mono	雙聲道 Stereo	□杜比立體 Dolby		
導演: Director	中文: Chinese			英文: English	
攝影: Cinematographer	中文: Chinese			_	
編劇: Scriptwriter	中文: Chinese			英文: English	

主要演員:	中文:	英文:	
Main Cast	Chinese	English	
	中文:	英文:	
	Chinese	English	
	F參加過電影節?(如有的		
Has the entry	ever participated in any Fe	estival? (If yes, please state the details)	
	后於電影節中獲獎?(如有 won any prize in any Festi	目的話,請註明詳情): ival? (If yes, please state the details)	
			=品製作人/
導演證明:	(一)保證參賽作品中所	f採用的音樂及劇本意念等已取得作品版權,或取得該作品版權人!	受權使用;
		:品之一切版權責任;主辦機構毋須承擔以上任何責任;(二)授權 註(香港浸會大學 - 電影學院)將參賽作品用作推廣、觀摩及評選;對	
		(台港友曾入学 - 电影学阮)·科参賽作邱用作推廣、観摩及評選,』 途;(三)權予「第 10 屆全球華語大學生影視獎」主辦機構(香港	
電影學院)向	第三方提供申請表內所均	真寫的個人資料作無償電影推廣用途;(四)參賽作品必須於二零-	
一日至二零-	一三年一月三十一日内完	成;(四)片長不可超過 30 分鐘。	
Declaration:	I am	on behalf of	(name of
institution) a	nd the entry producer/di	rector(s), I am signing this Entry Form to (1) declare that all audio c	lips (music
		try) are used legally, and authorization(s) has been granted from the s) should bear the legal responsibilities of the copyright of the ent	
(film or video	o); (2) authorize the orga	anizer of "The 10 <sup>th</sup> Global Chinese Universities Student Film and T	V Festival"
		st University) the right to broadcast the entry work in the competition mony, as well as the right to screen and to release broadcasting righ	
parties for no	on-profitable promotiona	al purpose; (3) authorize the organizer of "The 10 <sup>th</sup> Global Chinese U	J <b>niversities</b>
		emy of Film, Hong Kong Baptist University) the right to forward per arties for non-profitable film promotional purpose; (4) the entry wor	
completed in	the period of 1 <sup>st</sup> Februar	ry 2012 to 31 <sup>st</sup> January 2013; and (4) length of the entry work cannot	t exceed 30
minutes.			
本人以學校化	代表身份保證上述所填報	的資料皆屬真確,並同意遵守所有參賽規則。	
I declare that	t the information given is	s correct and I, on behalf of the institution, agree to abide by the regu Student Film and TV Festival " outlined in the invitation.	lations of
THE TO GI	obai Chinese Chiversity	Student Finn and TV Festival Outmed in the invitation.	
院校代表簽名	台:	院校蓋章:	
=	<del>-</del>	Chop of the Institution	□ /□ \
所攸代表姓名 Name of the I	:nstitution representative	日期:(年/,Date (Y/M/D)	月/日 <b>)</b>
職務:			
Position Held			

#### 資料及附件 Submissions and Attachments

作品參賽表格 Entry Form
作品 DVD 光碟 DVD of the entry
中文及英文作品簡介(各一份) Chinese AND English synopsis (one of each)

#### 條款及細則 Terms & Conditions

- 1. 任何申請如未能符合本屆影視獎所列條款及細則,主辦機構均有權拒絕接受。
- 2. 最終得獎名單,以評審委員公佈為準。
- 3. 主辦機構有權修改任何詳情、條則或其他與本屆影視獎相關的一切。
- 4. 申請表內所填寫的個人資料只用於本影視獎。
- 5. 如出現任何爭議,主辦機構對有關作品的參賽資格或頒發的獎項保留撤消或收回之權利。主辦機構對有關是項 比賽的一切決定保留最終決策權。
- 1. All entries submitted must be original. The entrant must abide by terms and conditions set by the Organizer.
- 2. All decisions made by the judging panel are final, which the entrant must accept.
- 3. The organizer reserves the right to change the rules of the Festival.
- 4. Personal data provided in the entry form will be used for processes related to the Festival only.
- 5. In the event of any disputes, the Organizing Committee reserves the right to disqualify any entry and/or retract any award from the entrant. All decisions made by the Organizing Committee are final and binding in all aspects relating to the Festival.

主辦機構:香港浸會大學 電影學院

Organizer: Academy of Film, Hong Kong Baptist University

郵寄地址: 香港 九龍塘 香港浸會大學 電影學院 第10屆全球華語大學生影視獎評委會

Postal Address: "The 10<sup>th</sup> Global Chinese Universities Student Film and TV Festival",

Academy of Film, Hong Kong Baptist University, Kowloon Tong, Hong Kong

聯絡人: 何小姐 Contact Person: Ms. Holly Ho

el Fa

網站:af.hkbu.edu.hk 電子郵件:hollyho@hkbu.edu.hk

Website Email